

Appointment of new Chief Executive Officer ENAP Sipetrol and General Manager ENAP Sipetrol Egypt branch



Cairo, June 2021. ENAP, the Chilean oil company, informs that starting this month Denisse Abudinén Butto takes over as the new Chief Executive Officer ENAP Sipetrol and General Manager ENAP Sipetrol Egypt branch replacing Roberto Mc Leod as ENAP Sipetrol Egypt branch GM as he reached his retirement age.

Mrs. Abudinén held the position of Corporate Manager of Exploration & Production Business Line (E&P) at ENAP.

Mrs. Abudinén is a dynamic skilled and senior professional, with an entrepreneurial approach and international experience in Latin America as well as Middle East (Egypt), with over 13 years in the Energy, Oil and Gas and Renewable Industry. Experience in managing relationships at the senior level with Governments, Regulators, Boards, Unions and International and National Companies. Significant experience and track record in turning over businesses, delivering results and developing new business opportunities. Highly motivated for new challenges, new multicultural experiences, and charity projects (Co-Founder of Non-Profit Organization).

Mrs. Abudinén has a long and successful career at ENAP, and she has held important positions, such as Head of ENAP Corporate Strategy and Business Development, and Head of Strategy and Business Development - E&P.

Ms. Abudinén graduated as Civil Industrial Engineering with the Highest Maximum Distinction at Pontificia Universidad Católica de Chile and has a MSc International Management at the University of London – King's College London Graduated with Merits – First Class Honors.

Sipetrol is an ENAP subsidiary founded in 1990, with the purpose of developing hydrocarbon exploration and production activities outside of Chile, taking advantage of the know-how of its professional and technical teams, in the search for new business opportunities abroad. Currently, Sipetrol carries out exploration and production activities in Argentina, Ecuador, and Egypt.

Enap Sipetrol has been in Egypt for more than 15 years with investments in several concessions in the Western Desert, Sinai & offshore Mediterranean. Currently, it operates East Ras Qattara Concession in Western Desert (with 50.5% participation).



إيناب سيبترول: تعيين رئيس تنفيذي جديد ومدير عام لفرع مصر

القاهرة، يونيو 2021. أعلنت شركة إيناب، شركة النفط التشيلية، أنه اعتبارًا من هذا الشهر، تتولى المهندسة دنيس أبو دينان بوتو منصب الرئيس التنفيذي الجديد بإيناب سيبترول والمدير العام لفرع مصر "حيث تحل محل روبرتو ماكلويد " المدير العام الحالى لفرع مصر "حيث بلغ سن المعاش.

شغلت المهندسة دنيس أبو دينان مناصب عده بشركه إيناب مثل مدير الشركة لخط أعمال الاستكشاف والإنتاج (F&P) ورئيس استراتيجيات الشركة وتطوير الأعمال وهي مهندسه ديناميكية ماهرة ومهنية رفيعة المستوى، ولديها نهج ريادي وخبرة دولية في أمريكا اللاتينية وكذلك الشرق الأوسط (مصر)، مع أكثر من 13 عامًا في مجال الطاقة والنفط والغاز والصناعة المتجددة. حيث لديها خبرة في إدارة العلاقات على مستوى رفيع مع الحكومات والهيئات التنظيمية والمجالس، والنقابات، والشركات الدولية، والوطنية. لديها خبرة كبيرة وسجل حافل في تحقيق النتائج وتطوير فرص عمل جديدة بالإضافة الي كونها الشريك المؤسس لمنظمة غير ربحية في تشيلي.

وقد تخرجت المهندسة دنيس من Pontificia Universidad Católica de Chile في الهندسة الصناعية المدنية مع أعلى درجات الامتياز وحصلت على ماجستير في الإدارة الدولية من جامعة لندن - King´s College المدنية مع أعلى درجات الأمرف - الدرجة الأولى.

إيناب سيبترول هي شركة تابعة لـ ENAP تأسست في عام 1990، بهدف تطوير أنشطة استكشاف وإنتاج الهيدروكربون خارج تشيلي وتقوم شركة إيناب سيبترول بنشاطات التنقيب والإنتاج في الأرجنتين والإكوادور ومصر. ويُذكر أن إيناب سيبترول في مصر منذ أكثر من 15 عام باستثمارات كبيرة في مناطق امتياز عدة بالصحراء الغربية، سيناء والبحر المتوسط وتملك منها حاليا حق استغلال منطقة امتياز شرق رأس القطارة كمشغل بحصة تشغيلية وقدرها 50.5%.